

## Protokoll styrelsemöte 2006-05-16

**Närvarande:** Robert Boström (LID), Bo Sjöström (LAN), Owe Nilson (KÅL), Hannu Kolehmainen (SKT), Marianne Sundkvist (LAN), Ola Bjurman (GBK), Mervi Lundqvist (SKT), Björn Jorhede (GBB)

**Anmält frånvaro:** Lasse Franck (GBB), Nicke Löfberg (PNU)

### 1) **Mötets Öppnande**

Robert hälsade alla välkomna (även EU som var adjungerade till punkt 5.K) och förklarade mötet öppnat.

### 2) **Godkännande av dagordning** Lägga punkten 5. k) EA-rapport före (Genomgång av föregående protokoll)

Dagordningen godkändes med ändringen att punkten 5.K lägges in före genomgången av föregående protokoll så att EA inte behöver vara kvar längre än nödvändigt.

### 3) **Rapport från EA (Punkt 5 K)**

EA gjorde en genomgång om EAs framtid, planer och lite historik. En längre pratstund om EA och träning m.m uppstod. Deras budgetförslag gicks igenom. Den kommer att skickas upp till SBF

### 4) **Genomgång föregående protokoll.**

Föregående mötesprotokoll godkändes.

### 5) **Ekonomisk genomgång.** Beslut om EAs nya budget, beslut om byte till bankgiro FSB bokföringsprogram.

EAs budget godkändes. Hannu hade en liten genomgång av fördelar (och nackdelar) med FSBs bokföringsprogram. Lättare att få ordning på bokföringen, samarbete med FSB och RF gör allt mycket enkel. Kostnaden blir ca. 122:-/mån.

Behållningen har sjunkit lite beroende på en del utgifter som brukar komma vid denna tid på året.

### 6) **Rapporter från olika kommittéer.**

**6a) Tävlingskommitté** DM och Distriktsseriesammandrag 1-06, svar till USK med vissa krav, lottning av Dm singel 23/5, resterande 1/6, vem köper priser?

Angående seriespelen i höst så söker vi fortfarande arrangörer. Åkered ville inte arrangera även årets veteraneriespel. Owe kollar om KÅL kan ta öppen, och mervi kollar om SKT kan ta veteran. TK behöver hjälp med sekretariatet under DM singel och även för skytte-DM. Dom som inte spelar får gärna hjälpa till. Ola fixar priser. TK sköter lottningen 23/5 när det gäller singeln, och 1/6 för resterande klasser. Svaret till USK ang. deras ansökan om sanktion och licensdispens för deras tävling blir att vi ställer vissa motprestationer.

Annonsering i lokalpressen om sin egen tävling, viss hjälp med förslag kommer från GBBF och SBF. Några från GBBFs styrelse bör åka upp helst spela ( i enhetlig klädsel) Vi lämnar sanktion för **Öppen Dubbel** 12/8.

**6b) Ungdomsansvarig.** Juniorläger i Mora, EA-juniorläger inför PB-cup?

Juniorlägret i Mora är näst intill en Lindomeangelägenhet. Lite intresse kan finnas från

PNU. Inbjudan till alla klubbar. Anmälan skickas till Robert. EA juniorläger kommer besked om senare

**6c) Handikappsansvarig.** Inget att rapportera.

**6d) Domaransvarig** Klart med domare för DM, singel Jimmy Petersson TJÖ, dubbel Anette Söderlund GBK, trippel Lars Rhenborg GBK, mix Peter Bolin LID och distriktsseriespelet juni, Stina Lundblad BAS. Domarkurs 30/9, skall vi arrangera en regelkurs?

Ny domarutbildning (även nytt utbildningsmaterial?) 30/9, Robert håller in den. Angående en regelkurs görs en förfrågan ut i distriktet om intresse finns. Robert sköter om detta.

**6e) Jämställdhetsansvarig.** Inget att rapportera

**6f-g) PR-ansvarig. Och IT-ansvariga** Hemsidans utseende, resultat, serierna m.m.

Resultat från tävlingar i distriktet måste ut på hemsidan, men rapporteringen från arrangörsklubbarna kommer inte in. Detta måste ut på hemsidan så att vi kan få en ändring på detta. Alla serie- och DM-resultat, från alla år, måste ut på hemsidan.

**6h) Distriktets Disciplinnämnd.** Inget att rapportera

**6i) Utbildningsansvarig** Steg 2 kurs i höst?

Steg 2-kurs bör hållas i höst, även om SBF inte tycker det.

**6j) AU.** Inget att rapportera

**6k) EA** se punkt 3.

**7) Rapport från SBFs årsmöte.**

Lasse kommer att hålla en rapport från mötet under nästa möte. Årsmötesprotokollet har ännu inte kommit.

**8) Inkomna skrivelser.** Inga inkomna.

**9) Utgående skrivelser.**

EAs budgetförslag skickas till SBF. USK får ett svar på sin förfrågan ang. sanktion.

**10) Övriga frågor.**

Owe tog upp att Göteborg behöver en boulehall. Distriktet ställer sig givetvis bakom en sådan, men kan inte driva frågan. Datorprogrammet "BouleApp" har kommit och des skiva kommer att läggas på distriktskontoret. Robert har lagt in programmet i sin dator, för att lättare kunna sköta bl.a. lottning.

**11) Nästa möte**

Beslut om datum tas under DM-helgen

**12) Mötets avslutas**

Robert tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid pennan Björn Jorhede

Justeras Robert Boström

---